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Protokół Nr XIII/19 

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica 

odbytych w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1 

z  dnia 2 sierpnia 2019r. 

   

Obrady rozpoczęto 2 sierpnia 2019 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:36 tego 

samego dnia. 

  

 W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska, 

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

  pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do 

protokołu) 

 Pan Marian Stępień-Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

 nadkom. Krzysztof Jaskólskiego Komendant Komisariatu Policji w Połańcu  

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

 

Obrady XIII sesji Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator 

powitała Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy, 

Pana Mariana Stępia Przewodniczącego Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” oraz 

mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady 

Miejskiej Oleśnica znajduje się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali 

konferencyjną.  
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 Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator, na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych 

jest 14 radnych.  

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- Radny Wiesław Krzysztof Czupryn złożył wniosek formalny ustny (brak wniosku formalnego 

oraz projektu uchwały) w sprawie opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości Strzelce i wprowadzenie go do porządku obrad sesji. Przewodniczący Rady 

Miejskiej Krystyna Bator ogłosiła 15 min przerwy.  

Po przerwie z uwagi na problemy techniczne tj. brak dźwięku w transmisji na żywo 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła obecnego na sesji Komendanta Komisariatu  Policji 

w Połańcu Pana  nadkom. Krzysztof Jaskólskiego o przedstawienie raportu nt. 

bezpieczeństwa na terenie Gminy Oleśnica. Komendant Komisariatu  Policji w Połańcu 

przedstawił statystykę popełnianych przestępstw na terenie Gminy Oleśnica w 2018 roku oraz 

odpowiedział na pytania zadawane przez radnych.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła głosowanie nad wnioskiem radnego 

Wiesława Czupryn w sprawie opracowania planu zagospodarowania przestrzennego dla 

miejscowości Strzelce i wprowadzenie go do porządku obrad sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Wiesław Krzysztof Czupryn, Agnieszka Zofia Kosałka, Piotr Maciej Płatos, Stanisław 

Franciszek Skórski, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (9) 

Krystyna Bator, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, Jadwiga Kozioł, Łukasz 

Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, Aneta Mieczysława 

Skurska 

 

Wniosek radnego Wiesława Czupryna nie przeszedł.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda  – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica zawnioskował o rozszerzenie 

dzisiejszego porządku obrad: wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie: 

powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko kierownika 

Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy oraz Uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego 

Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica Pana Leszka Judy.   

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

 

 

Innych propozycji zmian nie zgłoszono, w związku z tym  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

poddała pod głosowanie porządek obrad wraz  ze zmianami. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 
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Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XII/19 z dnia 28 czerwca 2019r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia regulaminu przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu 

Rejonowego w Sandomierzu na kadencje w latach 2020-2023 

b. powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko kierownika Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Oleśnicy 

c. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego 

d. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 

e. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

8. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4 Przyjęcie Protokołu Nr XII/19 z dnia 28 czerwca 2019r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że do dnia obrad nie 

wpłynęło żadne zastrzeżenie do treści protokołu.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie 

Protokołu Nr XII/19 z dnia 28 czerwca 2019r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 
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Ad. 5 Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej 

Oleśnica. 

 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów  Pan Leopold Rup odczytał 

protokół z posiedzenia odbytego w dniu 8 lipca br. tematami posiedzenia było m. in. 

rozmieszczenie luster drogowych na terenie Gminy Oleśnica oraz oznakowanie ulic.   

Radny Wiesław Czupryn zadał pytanie w sprawie zjazdów na posesje na ul. Wolności, czy 

komisja stwierdziła nieprawidłowości.  

Przewodniczący Komisji odpowiedział, że komisja nie stwierdzała nieprawidłowości. Dodał, że 

droga ma spełniać ochronę przeciwpowodziową, żeby woda nie wpływała na posesje.  

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że na zapytanie, 

które wpłynęło na poprzedniej sesji została udzielona odpowiedź i przesłana do  

wnioskodawcy oraz zamieszczona na stronie internetowej BIP Gminy Oleśnica.  

 

 Ad. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. ustalenia regulaminu przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu 

Rejonowego w Sandomierzu na kadencje w latach 2020-2023 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

ustalenia regulaminu przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu Rejonowego w 

Sandomierzu na kadencje w latach 2020-2023. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o 

potwierdzenie na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych 

było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie   ustalenia regulaminu przeprowadzenia wyborów ławników do Sądu 

Rejonowego w Sandomierzu na kadencje w latach 2020-2023 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 
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Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek 

Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XIII/66/19.  

 

b. powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko kierownika Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska  – Sekretarz Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zgodnie z art. 49 ust. 1 pkt 1 ustawy o działalności leczniczej w podmiocie 

leczniczym niebędącym przedsiębiorcą, przeprowadza się konkurs na stanowisko kierownika 

tego podmiotu. Do kompetencji Rady Miejskiej – zgodnie z § 3 ust. 1 rozporządzenia Ministra 

Zdrowia i Opieki Społecznej z dnia 6 lutego 2012 r. w sprawie sposobu przeprowadzania 

konkursu na niektóre stanowiska kierownicze w podmiocie leczniczym niebędącym 

przedsiębiorcą (Dz. U. z 2018 r. poz. 393) – należy powołanie komisji konkursowej. Biorąc 

powyższe pod uwagę podjęcie uchwały jest uzasadnione. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko kierownika 

Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy. 

Pytań i uwag nie było.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko kierownika Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia w Oleśnicy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XIII/67/19. 
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b. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego 

Wprowadzenia do tematu dokonał p. Leszek Juda   – Burmistrz Miasta i Gminy. 

Poinformował, że Powiat Staszowski zwrócił się z prośbą do Gminy Oleśnica o dofinansowanie 

zadania realizowanego na terenie gminy Oleśnica pn.: „Wykonanie przejścia dla pieszych w 

ciągu drogi powiatowej nr 1036T Oleśnica – Brody – Grobla na ul. Staszowskiej w Oleśnicy”. 

Wartość szacunkowa zadania wynosi  16 000,00 zł.  

W dyskusji zabrał głos:  

Radny Piotr Płatos – stwierdził, że Gmina dokłada coraz większy udział procentowy do zadań 

realizowanych nie na swoich drogach.  

Radny Stanisław Skórski –stwierdził, że  w ramach poprawy bezpieczeństwa pasy powinny 

być ale Gmina nie powinna za to ponosić kosztów.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej  poinformowała, że wniosek ze spotkania z przedstawicielami 

z powiatu był taki, że żeby inwestycja mogła być wykonana w bieżącym roku dofinansowanie 

od Gminy Oleśnica jest wskazane.  

Radny Michał Lalewicz ad vocem wcześniejszych wypowiedzi radnych – dyskusja w sprawie 

poprawy bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ul. Szkolnej, ul. Staszowskiej, ul. Ogrodowej trwa 

ponad pół roku – kwota 8000 zł jest znikoma nad korzyściami jakie będzie dawało to przejście.  

Więcej pytań i uwag nie było.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego.    

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Staszowskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XIII/68/19. 
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c. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą: 

Planowane Dochody ogółem w roku 2019 zwiększono o kwotę 2.856.362,26 zł i  po zmianach 

wynoszą: 24.262.246,44 zł w tym: 

dochody bieżące zwiększono o kwotę 33.066,90 zł i po zmianach wynoszą 16.869.719,39 zł, 

dochody majątkowe zwiększono o kwotę 2.823.295,36 i wynoszą 7.392.527,05  zł. 

Planowane Wydatki ogółem w roku 2019 zwiększono o kwotę 3.963.441,37 zł i po zmianach 

wynoszą: 28.449.304,70 zł w tym: 

wydatki bieżące zwiększono o kwotę 141.066,90 zł i  po zmianach wynoszą 15.965.865,23 zł, 

wydatki majątkowe zwiększono o kwotę 3.822.374,47 zł i wynoszą  12.483.439,47 zł. 

Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2019 rok nie przekraczają dochodów bieżących Gminy 

Oleśnica na 2019 rok. 

W 2019 roku wydatki związane z funkcjonowaniem organów jednostki samorządu 

terytorialnego po zmianach zaplanowane zostały  na  poziomie 2.416.062,59 zł i obejmują 

wydatki w rozdziałach 75022 oraz 75023. 

W wykazie wieloletnich przedsięwzięć finansowych gminy Oleśnica na 2019 rok nie dokonano 

zmian. 

Zwiększenie po stronie dochodowej i wydatkowej zadań inwestycyjnych w roku 2019 wynika 

z planowanej realizacji zadań jednorocznych w ramach Funduszu Dróg Samorządowych oraz 

w ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych. 

W 2019 roku wprowadzono również do budżetu Gminy Oleśnica wolne środki w kwocie 

1.107.079,11 zł, które rozdysponowane zostały na realizację wyżej wymienionych zadań 

inwestycyjnych jako wkład własny gminy. 

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XIII/69/19. 

 

d. zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że dokonano zmian w planie dochodów  budżetowych na 2019 rok w 

następujący sposób: 

Dokonano zmian w planie dochodów  budżetowych na 2019 rok w następujący 

sposób: 

W rozdziale 60018 -Działalność Funduszu Dróg Samorządowych: 

Zwiększono: 

Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 

1.830.090,18 zł. 

W rozdziale 60078 -Usuwanie skutków klęsk żywiołowych: 

Zwiększono: 

Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na realizację inwestycji i zakupów 

inwestycyjnych własnych gmin (związków gmin, związków powiatowo-gminnych) o kwotę 

993.205,18 zł. 

Powyższe zmiany po stronie dochodowej wprowadza się na podstawie podpisanych umów         

o dofinansowanie oraz złożonych wniosków. 

W rozdziale 75615 -Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 

czynności cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych 

jednostek organizacyjnych: 

Zwiększono: 

-§ 0910 –Wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat o kwotę  49,00 

zł. 

W rozdziale 75616 -Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków 

i darowizn, podatku od czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych 

od osób fizycznych: 
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Zwiększono: 

-§ 0360 –Wpływy z podatku od spadków i darowizn o kwotę  1.166,00 zł,  

-§ 0500 –Wpływy z podatku od czynności cywilnoprawnych o kwotę  10.315,00 zł.2  

 

W rozdziale 75621 -Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa: 

Zwiększono: 

-§ 0020 –Wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych o kwotę  10.745,90 zł. 

W rozdziale 85219 -Ośrodki pomocy społecznej: 

Zwiększono: 

-§ 0940 –Wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych o kwotę 22,00 zł. 

Dokonano zmian w planie wydatków budżetowych na 2019 rok w następujący sposób: 

W rozdziale 60014 -Drogi publiczne powiatowe: 

Zwiększono: 

-§ 2710–Dotacja celowa na pomoc finansową udzielaną między jednostkami samorządu 

terytorialnego na dofinansowanie własnych zadań bieżących o kwotę 8.000,00 zł. 

Pomoc finansowa dla Powiatu Staszowskiego w postaci dotacji celowej przeznaczona 

zostanie na realizację zadania pn. „Wykonanie przejścia dla pieszych w ciągu drogi 

powiatowej nr 1036T Oleśnica –Brody –Grobla na ul. Staszowskiej w Oleśnicy”.  

W rozdziale 60016 -Drogi publiczne gminne: 

Zwiększono: 

-§ 6050 –Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 63.236,82 zł, na realizację 

zadań inwestycyjnych jednorocznych. 

W rozdziale 60018 -Działalność Funduszu Dróg Samorządowych: 

Zwiększono: 

-§ 6050 –Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 2.382.631,18 zł, na 

realizację zadań inwestycyjnych jednorocznych w ramach Funduszu Dróg Samorządowych. 

W rozdziale 60078 -Usuwanie skutków klęsk żywiołowych: 

Zwiększono: 

-§ 6050 –Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 1.241.506,47 zł, na 

realizację zadań inwestycyjnych jednorocznych w ramach inwestycji związanych z 

usuwaniem szkód powstałych na skutek klęsk żywiołowych.3  

W rozdziale 75023 -Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu): 

Zwiększono: 

-§ 4300 –Zakup usług pozostałych o kwotę 2.297,90 zł.  

W rozdziale 80104 -Przedszkola: 

Zwiększono: 
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-§ 6050 –Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 135.000,00 zł, na wydatki 

związane z przebudową budynku Przedszkola Gminnego w Oleśnicy i budową placu zabaw 

przy Przedszkolu Gminnym w Oleśnicy zgodnie z pismem nr PGm.Ldz 81/2019 z dnia 

30.07.2019 r. Zwiększono tym samym plan finansowy Przedszkola Gminnego w Oleśnicy na 

2019 r. o kwotę 135.000,00 zł. 

W rozdziale 90015 -Oświetlenie ulic, placów i dróg: 

Zwiększono: 

-§ 4260 –Zakup energii o kwotę 100.000,00 zł. 

W rozdziale 90095 -Pozostała działalność: 

Zwiększono: 

-§ 4260 –Zakup energii o kwotę 20.000,00 zł. 

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.   

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie 

na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem 

uchwały w  sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz 

Kawa, Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał 

Sławomir Lalewicz, Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, 

Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

  

Rada Miejska w głosowaniu: 14 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 

się” 0  podjęła: Uchwałę Nr XIII/70/19. 
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Ad 8. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica poinformowała o następujących 

sprawach:  

- 22 lipca br. podpisanie umowy na zadanie pod nazwą : „ Budowa kanalizacji sanitarnej na 

terenie aglomeracji Oleśnica” kwota dofinansowania to około 9 mil zł., całe zadanie szacowane 

jest na kwotę 17 mil zł.;  

- 23 lipiec br. podpisanie umowy  na przebudowę odcinka drogi gminnej tj. przedłużenie ul. 

Brzozowej dofinansowanie w kwocie ok. 126 000 zł. ( droga łącząca ul. Pacanowską z ul. 

Południową).  

- 1 sierpnia odebranie  promesy od Wojewody Świętokrzyskiego na  dotację w wysokości        

808 000 zł, nie więcej jednak niż 80% wartości zadania po udzieleniu zamówienia publicznego. 

Zakres przedmiotowy dofinansowania obejmuje następujące inwestycje: 

1. Remont drogi dz. nr 1598, 624 ul. Wrzosy od km 0+000 do km 0+530; 

2. Remont drogi gminnej nr 356003T Bydłowa – Sydzyna w msc. Podlesie od km 0+000 

do km 0+455; 

3. Remont drogi dz. nr 843 Borzymów kolo stawu od km 0+000 do km 0+450; 

4. Przebudowa mostu w ciągu drogi gminnej nr 356003T Bydłowa – Sydzyna w km 

0+370. 

- wniosek Gminy Oleśnica na modernizację oświetlenia ulicznego został zakwalifikowany do 

dofinansowania – kwota dofinansowania ok. 1 600 000 zł  

- zostały zakończone prace budowy wodociągu na ul. Południowej,  

- został ogłoszony przetarg na przebudowę starej remizy na potrzeby Domu Kultury,  

- w sprawie Fermy Drobiu – Gmina zwróciła się do odpowiednich instytucji o wydanie opinii. 

Rada Miejska przyjęła informacje do wiadomości. 

Ad. 9. Sprawy różne i wnioski. 

Przewodnicząca Rady  Miejskiej Krystyna Bator poinformowała, że radna Anna Zeliaś złożyła 

rezygnację z funkcji radnej Rady Miejskiej. 

W sprawie wyborów uzupełniających informacji udzieliła Pani Joanna Skórska Sekretarz 

Miasta i Gminy Oleśnica.  

Pani Joanna Skórska poinformowała, że Komisarz Wyborczy Kielce II na podstawie 

postanowienia  z dnia 15 lipca br. stwierdził wygaśniecie mandatu radnej Anny Marii Zeliaś 

wybranej do Rady Miejskiej Oleśnica w okręgu wyborczym nr 9. Następnie Wojewoda 

Świętokrzyski Zarządzeniem nr 103/2019 z dnia 3 lipca 2019r. zarządziła wybory 

uzupełniające do Rady Miejskiej Oleśnica w  okręgu wyborczym nr 9 na dzień 6 października 

2019r. 
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W dyskusji wzięli udział: 

 

- Radny Leopold Rup w sprawie opóźnień w usuwaniu skutków powodzi przez powiat.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz informując, że powiat czeka na wizytacje komisji z województwa.  

Rady Konrad Guła podziękował za pracę  koparki w miejscowości Pieczonogi, poprosił o 

zakup 3 koszy na śmieci do sołectwa Pieczonogi, zapytał w sprawie przywrócenie połączeń 

autobusowych, podziękował pracownikom za przygotowanie wniosków o dofinansowanie.  

Radny Piotr Płatos w sprawie projektu na rewitalizacje Oleśnicy.  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz informując, że decyzje w tej sprawie prawdopodobnie będą w 

miesiącach wrzesień- październik.  

Radny Michał Lalewicz w sprawie dzierżawy stawu na ul. Nadstawie zaproponował, żeby 

wypowiedziały się dwie strony tj. przedstawiciele Polskiego Związku Wędkarskiego i 

Stowarzyszenia Karp.  

Radny Wiesław Czupryn w sprawie obwodnicy już w maju wiedzieliśmy, że sąsiednie gminy 

nie chcą przystąpić do budowy obwodnicy do Sandomierki. Następnie w sprawach:  

 - ogrodzenia przy budynku Urzędu Miasta i Gminy oraz remontu schodów, 

-  przedłożonego raportu przez firmę, która zamierza budować fermę stwierdził, że jest wiele 

nieprawidłowości i Gmina powinna zatrudnić ekspertów w tej sprawie, 

- hałdy ziemi na ul. Wielskiej w jakim terminie będzie wyrównana.  

Odpowiedzi udzielił Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica  

- jeżeli hałda jest za wysoka będzie wyrównana, w sprawie schodów i ogrodzenia trzeba się 

przygotować do generalnego remontu budynku Urzędu Miasta i Gminy.   

Radna Agnieszka Kosałaka w sprawie obchodów Dnia Oleśnicy, zaznaczyła że plan z 

początku roku był 2 dniowych obchodów. Zapytała również czy Gmina ma już kandydatów na 

stanowisko Kierownika Ośrodka Zdrowia.  

Odpowiedzi udzieliła  Sekretarz Miasta i Gminy informując radną, że dziś rada podjęła uchwałę 

w sprawie wyboru komisji konkursowej, z kolei komisja konkursowa ogłasza nabór na 

stanowisko Kierownika Samodzielnego Gminnego Ośrodka Zdrowia.  

Sołtys miejscowości Oleśnica w sprawie budowy fermy.  

Radny Wiesław Grembosz ad vocem wypowiedzi Wiesława Czupryna w sprawie nie 

wycofania wniosku formalnego. Zaznaczył, że były ustalenia podjęte w przerwie sesji,  o 

zwołaniu sesji w najbliższy piątek w sprawie przystąpienia do opracowania planu 

przestrzennego.   

Radny Wiesław Czupryn odniósł się do wypowiedzi poprzednika.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej Krystyna Bator udzieliła głosu przedstawicielom Polskiego 

Związku Wędkarskiego.  

Pan Zbigniew Gładkowski – Skarbnik Koła PZW  poinformował, że w sierpniu br. kończy 

się umowa użyczenia zbiornika wodnego przy ul. Nadstawie, który jest podstawą działania 

koła. W sytuacji „zabrania” stawu związek na terenie Gminy praktycznie przestaje istnieć.  

Koło stara się aktywnie włączać w życie społeczności organizując rozrywkę dla mieszkańców 

dorosłych i młodzieży. Propagujemy zdrową i pożyteczną formę spędzania wolnego czasu dla 

całej rodziny “ na łonie natury” – nad wodą z wędką. Zarząd Koła prowadzi “Wakacyjną Szkółkę 

Wędkarską” i każdy początkujący wędkarz może znaleźć pomoc w przygotowaniu sprzętu, 

doboru przynęt oraz nauczyć się zasad wędkowania. Obecnie liczba naszych wędkarzy to 

ponad 120 osób z terenu Gminy Oleśnica.  

Gospodarz Koła PZW Pan Grzegorz Pawelec dodał do wypowiedzi swojego poprzednika, że 

podstawowym argumentem przedstawicieli Stowarzyszenia Karp Oleśnicki jest to, że na 

zbiornik przy ul. Nadstawie przyjeżdżają osoby z poza Gminy.  

 

Szczegółowa wypowiedź przedstawicieli PZW znajduje się na nagraniu z sesji Rady 

Miejskiej Oleśnica z dn. 2 sierpnia 2019r. pod adresem  

https://www.youtube.com/channel/UCa80mSxLHkpfN0uMOxaO8ww 

 

Sołtys miejscowości Oleśnica poinformował, że złożył wniosek w imieniu stowarzyszenia i 

czeka na rozstrzygnięcie.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Oleśnica Krystyna Bator zadała pytanie Panu Stanisławowi 

Ambrożemu dlaczego stowarzyszenie chce przejąć staw na ul. Nadstawie od PZW. 

Pan Stanisław Ambroży odpowiedział cyt. :  „a jaki jest argument, że nie (…)”.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy zaproponował spotkanie obu  stron w powyższej 

sprawie.   

Przewodnicząca  Rady Miejskiej poinformowała, że zostały wyczerpane wszystkie punktu 

porządku obrad.  

W tym momencie mieszkaniec Gminy poinformował Przewodniczącą  Rady Miejskiej,  że chce 

zabrać głos, na pytanie Przewodniczącej Rady Miejskiej, co będzie przedmiotem jego 

wypowiedzi uzyskano informacje, że ma zamiar dokonać  przeszkolenia (pouczenia radnych). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej nie udzieliła głosu w ramach przebiegu sesji Panu 

Krzysztofowi Plewie oraz zamknęła obrady sesji, poinformowała jednocześnie ww., że poprosi 

radnych o pozostanie po sesji, celem ewentualnego wysłuchania ww. (szkolenia).   

   

O godz. 15:36 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku 

obrad zamknął obrady XIII  Sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

https://www.youtube.com/channel/UCa80mSxLHkpfN0uMOxaO8ww
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Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła:  Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator  

     

    …………………………………………………………. 

 

 

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

       

       …………………………………….. 

 

 

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr XIII/19 znajduje się pod adresem  
https://www.youtube.com/channel/UCa80mSxLHkpfN0uMOxaO8ww  

 

 

W załączeniu do protokołu: 

 Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

 Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów. 

  

https://www.youtube.com/channel/UCa80mSxLHkpfN0uMOxaO8ww

